
REFERAT AF HOVEDBESTYRELSESMØDE DEN 11. SEPTEMBER 2002 
 
 
 
Til Stede : Hans Asmussen, Mads Houman, Ulla Lund Nielsen, Flemming Lynge Nielsen, 
Peter Eriksen, Kirsten Dysted, Peter Windum, Jørgen Henriksen og Helle Berg 
Rasmussen. 
 
 
 
Afbud fra : Poul Erik Rasmussen, Ole Hansen, Mie Nørby Larsen og Nels Asmussen. 
 
 
 
Fraværende : Jesper Henriksen. 
 
 
 
 
 
1. Godkendelse af referat fra mødet den 6. August 2002 samt godkendelse af dagsorden. 
 
 
 
Referatet blev godkendt. 
 
Dagsorden til mødet d.d. godkendt. 
 
 
 
2. Opsamling fra sidste møde. 
 
 
 
Opfølgningen sker under hvert punkt på dette møde. 
 
 
 
Jfr. Pkt. 13. Eventuelt : Der er sendt blomster til Jørgen Vilstrup og Ole Steen 
 
 
 
3. Forretningsorden endelig godkendelse. 
 
 
 
Forretningsorden er godkendt af Hovedbestyrelsen på møde den 06.08.02 og den 
11.09.02. 
 



 
 
4. Haltidsplan  week-end. 
 
 
 
Håndboldens weekendarr. ligger fast.   Badminton er ikke helt på plads endnu. JH og HA 
taler sammen om opgaven. 
 
JH booker 2 timer hver lørdag hos Kulsviergården v. Winni Christensen 
 
 
 
5. Den aflyste konference og lederfest. 
 
 
 
Der var tilmeldt 16 pers. til konferencen og 30 pers. til lederfesten. Arrangementet blev 
aflyst. 
 
Der er nu 2. gang på 3 år at lederfesten aflyses. 
 
 
 
Vi talte om ”hvad der var gået galt” og ”hvorfor” 
 
 
 
Der blev foreslået flere modeller til belysning af problematikken om hvordan man samler 
folk til sociale arrangementer.  
 
Et forslag gik på, at hvert udvalg kunne tage en debat omkring det – et andet var, at 
hovedbestyrelsen kunne lave et samlet positivt spørgeskema, som kunne sendes ud til 
trænere/bestyrelsesmedlemmer evt. m. præmie blandt indsendte svar.  
 
Spørgeskemaet skulle max bestå af 10 spørgsmål. 
 
 
 
Det blev vedtaget at lave et spørgeskema, og hvert medlem fra hovedbestyrelsen skal 
inden 20/9 sende 10 forslag til spørgsmål til PW, som sammen med MH og FLN vil lave et 
endeligt spørgeskema. 
 
 
 
ULN skriver kuverter til modtagerne – samt svarkuverter som skal vedlægges. 
 
 
 



HA talte om at afholde næste års generalforsamling mere utraditionelt. HA arbejder videre 
med ”opgaven”. 
 
 
 
6. Velkomstfolder A.S.G. & I.  opsamling. 
 
 
 
Ved informationsmødet i klubhuset den 28/8-02  var omkring 16 trænere, ledere mødt op. 
 
 
 
MH kom med et godt indlæg. Efterfølgende blev folderen diskuteret i grupper, og blev ”vel 
modtaget”. 
 
 
 
Indholdet i folderen ligger nu på foreningens hjemmeside. 
 
 
 
Der er trykt 1000 stk som står i klubhuset hvor man kan afhente dem. Info omkring folderen 
er lavet til KONTAKT-37 
 
 
 
Folderen skal nu præsenteres i de enkelte udvalg og trænere/ledere skal være bekendt 
med indholdet. 
 
 
 
På sigt skal der laves en særskilt ”velkomstmappe” til nye trænere/ledere. Denne skal 
indeholde diverse oplysninger om klubbens spilleregler, godtgørelse m.v. hvor hver 
afdeling kan supplere med deres egne oplysninger til den pågældende træner. 
 
 
 
Til næste møde skal vi komme med ideer til indhold/emner til en ”velkomstmappe” 
 
 
 
Bilag 1 som blev udleveret på info-mødet i klubhuset vedlægges til de fraværende fra dette 
møde.  
 
 
 
7. Ny samarbejdsaftale med Kulsviergården til godkendelse. 
 



 
 
Samarbejdsaftalen blev vedlagt referatet fra 6. August 2002. 
 
 
 
Samarbejdsaftalen er drøftet med kulsviergården på mødet onsdag den 7. August 2002. 
 
 
 
Anden linie i første afsnit omkring Aftalens Omfang (startende m. Store sal og scenen til 
teaterformål….) er blevet slettet. 
 
 
 
Ny aftale er delt ud på mødet. Vedlægges i bilag til de fraværende. 
 
 
 
Samarbejdsaftalen er godkendt af hovedbestyrelsen og kan underskrives. 
 
 
 
8. Meddelelser fra formand, næstformand, sekretær og kasserer. 
 
 
 
Formand:  
 
- Indgået takkekort fra Jørgen Vilstrup og Ole Steen. 
 
- Indbydelse til formandsmøde m. DGI onsdag den 2. Oktober kl. 18-22 på Kulsviergården. 
Dette til at styrke forholdet mellem kommunen og idrætsforeningen. HA deltager 
 
- Kursusfolder fra DGI udelt til de interesserede  
 
- Lokalrådet holder møde den 25/9. På valg er PER og ULN. KD opstilles i stedet for PER 
og ULN er villig til genvalg som suppleant. KD møder for idrætsforeningen.  
 
- HA vil gerne have referater fra udvalgsmøderne i de enkelte afdelinger. 
 
 
 
Næstfm:  
 
Intet – HA varetager pt. opgaverne pga sygdom. 
 
 
 



Sekr.: 
 
Intet 
 
 
 
Kasserer :  
 
Intet 
 
 
 
 
 
9. Kort orientering fra afdelinger og udvalg. 
 
 
 
Badminton : 
 
Sæsonen er startet. Afdelingen har fået nye haltider – og har på den ”regning” mistet ca. 10 
medlemmer. 
 
Arbejder pt. med efterårsturneringen. 
 
 
 
Skydning:  
 
Intet 
 
 
 
Kulsv.g. :  
 
Lørdag den 31.August 2002 er der afholdt en PR dag for Kulsviergården. Omkring 25 
personer var mødt op.  
 
Kulsviergården afholder generalforsamling tirsdag den 24/9 kl. 19.30. Dette annonceret i 
Hillerød Posten onsdag den 11. September 2002. 
 
Medlemmerne af hovedbestyrelsen bedes overveje at indtræde i stedet for PER pga. 
dennes sygdom. 
 
 
 
FogS : 
 
Har hjulpet til ved banko i mandags. Det var gået fint. 



 
 
 
Fodbold: 
 
Cola-automat. Repræsentant har beset klubhuset. Automaten kommer i uge 38.  
 
Opfyldning sker via telefonkontakt mellem Coca-Cola og PW. 
 
PW undersøger forsikring v. evt. tyveri af mønter. 
 
 
 
Skurene er ikke i god stand – dette tages op på næste møde i fodboldafdelingen. 
 
Microputterne skal til Sjællandsmesterskaberne på Møn 
 
1. holdet står pt. til oprykning til serie 4 
 
Trænere til årgang 97-98 er ok. 
 
 
 
Teater : 
 
Årets opsætning fra børneteater er ved at være klar til opsætning. 
 
Forpremiere lørdag den 28. September kl. 15.00 
 
Premiere Søndag den 29. September kl. 15.00 
 
Forestilling for Alsønderup Skole onsdag den 2. Oktober kl. 19.00 
 
Sidste forestilling søndag den 6. Oktober kl. 15.00 
 
 
 
Afdelingen er i gang med forberedelserne til årets voksenteaterforestilling : Frk. Nitouche 
 
 
 
Kontakt-37/ 
 
Internet : 
 
Intet nyt omkring et nyt trykkeri 
 
PW laver indlæg til KONTAKT-37 om at tænke på at sætte farten ned ved færdsel i bil ved 
hallen og skolen. 



 
HA uddelte en udskrift af siden fra foreningens database omkring ”rediger person” Her er 
det nu muligt at afkrydse om KONTAKT-37 ønskes tilsendt for de medlemmer der bor 
udenfor sognet/postomdelingen. Ulla Olsen har tilbudt at gennemgå nuværende 
medlemmer inden udsendelse af næste nummer af KONTAKT-37 den 25/9. 
 
De personer der indberetter til databasen i de enkelte afdelinger bedes informeret om 
denne facilitet. 
 
Udskriften vedlægges referatet til de fraværende 
 
 
 
KD har talt med Lillian Thomsen. Postvæsnet undskylder og lover at stramme op på 
proceduren  
 
omkring udsendelse af KONTAKT-37. Lillian Thomsen følger sagen op m. posthuset. 
 
PW vil tage et ”nedfotograferet” eksemplar af  Augustnummeret med i næste KONTAKT-
37, da dette ej heller har været postomdelt. 
 
-      Det blev besluttet at referater fra hovedbestyrelsesmøderne skal lægges på 
hjemmesiden. 
 
 
 
Støttefor. : 
 
Første møde afholdes den 17. September 2002 kl. 19.30. HA og ULN deltager. 
 
 
 
Gymnastik: 
 
Intet 
 
 
 
Tennis : 
 
Har afholdt generalforsamling den 29. August 2002. Peter Eriksen blev valgt ind i 
bestyrelsen. 
 
Der blev valgt 2 nye suppleanter ind. 
 
Problemer omkring banevedligeholdelse drøftes på det konstituerende møde i uge 38. 
 
Der har været afholdt klubmesterskaber – dog med færre deltagende end sidste år. 
 



 
 
Byfest : 
 
Første møde afholdes i oktober md. 
 
HA efterlyser referat fra evalueringsmødet. 
 
 
 
Banko : 
 
ULN oplyste om positivt resultat af regnskabet 
 
 
 
Håndbold : 
 
Minihåndbold er startet – succes – der var forhåndstilmeldt 12 – der kom 22 &#61514; 
 
Voksentræningen er flyttet fra tirsdag til torsdag. Der satses dog stadig på både et dame- 
og et    herrehold. 
 
KD spurgte til regler omkring betaling (søskenderabat). KD arbejder videre med emnet i 
håndboldudvalget. 
 
 
 
Ungdom : 
 
Sekretæren savner opdateret liste over medlemmer af udvalget. 
 
 
 
Klubhus: 
 
På baggrund af tidligere drøftet nøgleproblematik ser ULN efter en ”nøgleliste” 
 
ULN har fået godkendelser fra kommunen om der kan leveres et antal cykelstativer til 
placering ved klubhuset. Bestyrelsen har valgt 2 stk. flytbare stativer  med plads til 10 
cykler i hver. Placering af stativerne skal ske på asfalten/parkeringspladsen foran fliserne. 
 
 
 
Cafeteria: 
 
JH ønsker møde med Winni Christensen fra Kulsviergården og de øvrige medlemmer af 
Cafeteriaudvalget. 
 



Mødet fastsættes til onsdag den 18. September kl. 19.00 i cafeteriet. 
 
Winni Christensen har oplyst at indkøb af industrikaffemaskine vil koste omkring kr. 
12.000,- 
 
På mødet skal der tales om hvad der skal indkøbes og hvem der køber hvad. 
 
Det foreslås at der hænges en kalender op m. oplysninger om hvilke dage der er bokket . 
 
 
 
HSI : 
 
HA oplyser om formandsmøde den 1. Oktober 2002. 
 
 
 
 
 
10. Åbent for tilføjelser. 
 
 
 
Intet 
 
 
 
 
 
11. Eventuelt. 
 
 
 
Kulsviergården har spurgt om de kan låne Cafeteriet den 23. Februar 2003. 
Idtrætsforeningen skulle stille arbejdskraften til salg  i cafeteriet. Der ville ikke blive 
fortjeneste på salget – men derimod et sponsorat til foreningen. 
 
Spørgsmålet overgives til cafeteriaudvalget. 
 
 
 
ULN tager kontakt til Elsebeth Riemann omkring kassererjobbet til Brug Skolen. Hvem skal 
have pengekassen. 
 
 
 
 
 
Næste hovedbestyrelsesmøde afholdes den 3. Oktober 2002 kl. 19.30. 



 
 
 
Mødet hævet kl. 22.10 
 
HBR 

 


